

.

. .

Press Release	يان صحفي
MEEZA Announces Expansion with New 4 Megawatts Data Centre Capacity	شركة ميزة تعلن عن توسعة جديدة لمراكز بياناتها بـ 4 ميجاواط اضافية
Doha, Qatar – 20 January 2025 : MEEZA QSTP-LLC (Public), Qatar's leading Managed IT Services and Data Centres provider, announces an expansion of an additional 4 Megawatts (MW) of data centre capacity as part of its strategic expansion efforts to meet the growing demand for cutting-edge digital infrastructure. This move reinforces MEEZA's commitment to supporting Qatar's Digital Transformation and solidifying its position as a key player in the regional ICT landscape.	الدوحة، قطر – 20 يناير 2025؛ أعلنت شركة ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م. (عامة)، الشركة الرائدة في تقديم خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة في قطر عن توسعة جديدة قدرها 4 ميجاواط لأحد مراكز بياناتها كجزء من خطط الشركة الاستراتيجية لتلبية الطلب المتزايد على البنية التحتية الرقمية المتقدمة. يعكس هذا التوسع التزام شركة ميزة بدعم التحول الرقمي في دولة قطر وتعزيز مكانتها كلاعب رئيس في مشهد تكنولوجيا المعلومات والاتصالات الإقليمي.
The new 4 MW capacity will be incorporated into MEEZA's state-of-the-art network of data centres, designed to deliver unparalleled reliability, scalability, and efficiency. This expansion comes as part of MEEZA's vision to enhance its data centre offerings aligning with the country's ambitions under Qatar National Vision 2030 and the recently launched Digital Agenda 2030.	ستُضاف السعة الجديدة البالغة 4 ميجاواط إلى شبكة مراكز بيانات "ميزة" المصممة لتقديم مستوى عال من الكفاءة والموثوقية والقابلية للتوسع. يأتي هذا في أطار رؤية "ميزة" لتعزيز سعة مراكز البيانات الخاصة بها، بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030 وأجندة قطر الرقمية 2030 التي تم إطلاقها مؤخراً. ومن خلال تعزيز قدرات مراكز البيانات، تهدف "ميزة" إلى
By scaling its data centre capabilities, MEEZA aims to meet the growing demand for AI, high- performance computing, cloud services, and data security solutions in Qatar and beyond. The new capacity will enable the latest technologies in various industries including financial services, healthcare, government, and smart cities.	تلبية الطلب المتزايد على تقنيات الذكاء الاصطناعي والحوسبة عالية الأداء والخدمات السحابية وحلول الأمن السيبراني داخل قطر وخارجها. وستدعم السعة الجديدة التقنيات الحديثة في عدة صناعات مختلفة مثل الخدمات المالية والرعاية الصحية والحكومات والمدن الذكية. وفي هذا السياق، وقعت شركة ميزة اتفاقية تمويل مع
Consequently, MEEZA signed a Murabaha facility with Dukhan Bank for QAR 135 million, in alignment with the Company's strategic growth objectives.	لنك دخان بقيمة 135 مليون ريال قطري، بما يتماشى مـع أهداف النموّ الاستراتيجي للشركة. -انتهى-
-Ends-	
About MEEZA MEEZA QSTP-LLC (Public) is an established end- to-end managed IT services and solutions provider founded in Qatar Science & Technology Park	نُب ذة عن شركة ميزة تأسست شركة ميزة كيو اس تي بي–ذ.م.م. (عامة) في واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا، حيث تقدم محفظة متكاملة من خدمات تكنولوجيا المعلومات المُدارة

meeza.net



addition, MEEZA won Most Innovative ICT Services Provider Award of the Year 2023 in Qatar by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence, innovation, and delivering outstanding services for our clients. For more information, please visit: meeza.net For more information, please visit: meeza.net	(QSTP), that aims to accelerate the growth of the country and the region through the provision of world-class services and solutions, while providing the Qatari people and others throughout the region with opportunities to undertake fulfilling careers in the IT industry. The company has five certified data centres, known as M-VAULTs, offering a guaranteed uptime of 99.98% built to comply with the most exacting international standards enabling businesses to benefit from greater efficiencies and reduce risks. MEEZA's offerings include Managed IT Services, Data Centre Services, Cloud Services, and IT Security Services, in addition to expertise in Smart Cities Solutions and Artificial Intelligence (AI). MEEZA has been honoured with several prestigious awards, including the Best ICT Service Provider Award for two consecutive years, 2023 and 2024, in addition to the Best Cloud Solution Award of the Year 2022 at the Qatar Digital Business Awards, presented by the Ministry of Communications and Information Technology. In	والحلول التكنولوجية. تتطلع الشركة إلى المساهمة في دفع عجلة التنمية في الدولة والمنطقة من خلال توفير خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة بمستويات قطاع تكنولوجيا المعلومات لأفراد المجتمع القطري وغيره من دول المنطقة. تمتلك الشركة خمسة مراكز بيانات معتمدة من المستوى الثالث باسم M-VAULTs، جميعها مصنغة عالمياً، ويصل الثالث باسم 99,98%، ومصمّهة وفق أحدث المعايير الدولية الأكثر صرامة مما يمكّن الشركات من الاستفادة مدى توفرها إلى 99,98%، ومصمّهة وفق أحدث المعايير الدولية الأكثر صرامة مما يمكّن الشركات من الاستفادة من كفاءات أكبر وتقليل المخاطر. المُدارة، إضافة إلى خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة، إضافة إلى خدمات مراكز البيانات، وخدمات أمن نظم المعلومات والخدمات السحابية، هذا بجانب ما تتمتًع المُدارة، إضافة إلى خدمات مراكز البيانات، وخدمات أمن والذكاء الاصطناعي. والذكاء الاصطناعي. والذكاء الاصطناعي.
by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence, innovation, and delivering outstanding services for our clients. الإنجازات المرموقة على التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار For more information, please visit: meeza.net	and 2024, in addition to the Best Cloud Solution Award of the Year 2022 at the Qatar Digital Business Awards, presented by the Ministry of Communications and Information Technology. In addition, MEEZA won Most Innovative ICT	العالمية ومنها جائزة أفضل مزود خدمة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات لعامين متتاليين، 2023 و2024، وجائزة أفضل حل سحابي لعام 2022 في جوائز
	by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence, innovation, and	خدمات تكنولوجيا المعلومات الأكثر ابتكارا في قطر لعام 2023 المقدمة من جلوبال بزنس اوتلوك. تؤكد هذه الإنجازات المرموقة على التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار
meeza.net	For more information, please visit: meeza.net	

•